
Bon vespre a tothom,   
 
 
- Illustrissim Tinent d'Alcalde 
- Regidors 
- Alcaldes  
- Srs. Rectors 
- Molt Honorable President Pasqual Maragall 
- Excellentissims  Srs. Narcís Serra i Jordi Hereu 
- Exregidors 
- Sr. Mayor Zaragoza 
- Autoritats 
- Senyores i senyors 
  
 
Primer de tot, i en nom de l’Associació Consell de Cent,  voldria expressar el nostre 
agraïment, a totes aquelles persones que han fet possible la celebració d’aquest XV 
aniversari: 
 
Em primer lloc, el nostre reconeixement al Govern de la Ciutat, per la col·laboració i les 
facilitats rebudes, 
Al Sr. Mayor Zaragoza, per haver acceptat compartir aquests moments amb nosaltres i 
honorar-nos amb les seves paraules. 
Als representants d’Ajuntaments de l’àrea Metropolitana.  
 I els  d’aquells municipis que van formar part de  Barcelona  en un temps llunyans, a  
l’edat Mitjana, adquirint el veïnatge i els drets dels seus privilegis, essent considerats 
carrers de la nostra ciutat.  
Als  representants de les principals Institucions de la ciutat. 
I a  tots vostès, Senyores i senyors,  moltes gràcies per fer possible aquest esdeveniment 
amb la seva presència. 
 
Es per mi una satisfacció i un honor, parlar en nom de tots aquells  que hem estat al 
capdavant del Govern de la ciutat, ja fos de forma directa o des de l’oposició, des del 
primer ajuntament democràtic. 
Tots junts, constituïm l’associació Consell de Cent. 
 
La associació té entre altres finalitats i objectius: 
Mantenir i enfortir els vincles entre els seus membres i l’Ajuntament de Barcelona. 
Facilitar la participació dels antics regidors en els diferents projectes  i activitats de la 
ciutat. 
Col·laborar amb els òrgans de Govern de l’ajuntament a efectes d’assessorar-los en 
finalitats d’interès general per el municipi. 
Exercir  funcions de  representativitat,  en aquells actes Institucionals que així ho 
requereixin.  
I promoure relacions amb altres Associacions i Institucions, públiques i privades, amb 
finalitats similars, de Catalunya, Europa i el mon. 
 
Tot això, sota els paràmetres del pluralisme,  sense condicionants partidistes i mantenint 
un esperit obert a totes les expressions polítiques. 
 



 
Actualment l’associació està integrada per 105 membres que tenim en comú haver estat 
regidors i regidores de Barcelona, des de 1979. 
 
He de confessar-los que parlar en nom de tots ells, és un mèrit que casi no em pertoca. 
Tot just fa un mes, que vaig ser elegida al capdavant de la entitat.  
Aquest ha estat un treball d’equip, durant aquests 15 anys,  sota la responsabilitat dels 
presidents que m’han precedit : en Germà Vidal, Joan Torras, Carme San Miguel, i Joan 
Fuster. A tots ells, el nostre agraïment per els seus esforços i dedicació, que ens han 
portat avui aquí. 
 
Perquè  ara  fa 15  anys,  un  grup  d’exregidors,  encapçalats  per  en  Germà Vidal  i en 
Josep Bueno, van ser conscients que el potencial  d’experiències i coneixements  que  
havien  anat  acumulant  durant  els  anys   passats  al  capdavant de la Ciutat, podia ser 
un bon instrument,  al  servei dels  ciutadans i en  la  projecció  de  Barcelona.  
I van decidir formar una  associació. 
 
L’associació va adoptar el nom de Consell de Cent, l’antiga assemblea consultiva del 
Govern Municipal de Barcelona, establerta al segle XIII,  per successius privilegis del 
rei Jaume I. Organisme realment rector de la ciutat, fins a la seva abolició el segle 
XVIII,  pel Decret de Nova Planta. 
 
Com els consellers d’antuvi, nosaltres mantenim el compromís amb Barcelona.  
Hem exercit responsabilitats de Govern, des de diversos  àmbits,  en diferents 
consistoris, i amb pluralitat d’ideologies polítiques però amb un sentiment comú, el de 
pertinença a l’ajuntament. I amb  una voluntat comuna, seguir contribuint al 
desenvolupament de Barcelona. 
 
Hem format part del seu passat,  però no  podem ni volem, ni podem, desentendre’ns del 
seu futur. 
Ens uneix el orgull de la responsabilitat i la feina feta, i els records compartits en pro del 
bé comú. 
 
Precisament en uns moments com els actuals, en que hi ha instal·lada una opinió molt 
desfavorable del paper de la política i dels politics, és oportú aprofitar aquest acte, per 
defensar la necessitat i la importància de l’acció política. 
Sense la política no es possible regular adequadament la vida de la societat.  
 
Només amb una bona acció política es pot potenciar el benestar i la realització humana i 
professional dels ciutadans, i conseqüentment, aconseguir construir una societat de 
qualitat. 
 
Com regidors de Barcelona hem viscut directament la singularitat de les 
Administracions locals, aquestes exigeixen que els politics que les serveixin, tinguin 
una implicació directa amb les persones i amb la realitat. 
 
I he de confessar-los que és una experiència enriquidora i molt gratificant. 
 
I ara des de la distància en el temps, encara ens sentim compromesos amb Barcelona.  
 



Tenim la ambició que implica haver format part del Govern d’aquesta ciutat. Estem 
orgullosos del nostre compromís per Barcelona. 
 
L’associació Consell de Cent vol ser un espai de relació entre tots els seus associats i, 
un punt de referència a la ciutat,    
En definitiva volem  treballar al servei de Barcelona i dels seus ciutadans. 
 
No voldria acabar sense un petit record, a  tots aquells associats que avui ja no poden 
acompanyar-nos, són alguns, bastants,  i no els esmentaré, però en representació de tots 
ells permeti’m que citi a en Jordi Baulies, gran persona, gran professional i un bon 
amic, i que fins fa ben poc, va estar col·laborant  perquè aquest acte fos una realitat.  
 
A tots ells el nostre record i agraïment més sincer. 
 
Moltes gràcies a tots vostès per compartir amb nosaltres aquesta celebració. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


